
Geachte Fractievoorzitters, 

Het schoolplein van OBS DE Gouwzee is momenteel in een erbarmelijke staat. Er 
zijn talloze verzakkingen en scheuren te vinden, wat kan leiden tot gevaarlijke 
situaties voor de leerlingen die het plein gebruiken tijdens hun pauzes en speeltijd. 
Dit is niet alleen een esthetisch probleem, maar ook een veiligheidsrisico dat serieus 
moet worden genomen. 

Het is verontrustend om te weten dat er al aan het college is gevraagd om het 
probleem op te lossen, maar er tot op heden geen structurele oplossing is gekomen, 
alleen een toezegging voor een noodoplossing. Het lijkt erop dat de veiligheid van de 
leerlingen geen prioriteit heeft voor de verantwoordelijke partijen, wat onacceptabel 
is. 

Het schoolplein is een belangrijke plek voor de leerlingen om te spelen en te 
socialiseren, maar het moet wel veilig zijn. De verzakkingen kunnen niet alleen leiden 
tot valpartijen, maar ook tot problemen met het drainage- en rioleringssysteem van 
het plein, wat kan leiden tot overstromingen en verdere schade. 

Het is van groot belang dat er actie wordt ondernomen om het probleem op te lossen 
en het schoolplein veilig te maken voor de leerlingen. Het is niet alleen een kwestie 
van verantwoordelijkheid, maar ook van respect en zorg voor de gemeenschap en de 
toekomstige generaties. 

Het is daarom cruciaal dat het college zo snel mogelijk actie onderneemt om het 
schoolplein van OBS DE Gouwzee te renoveren en te repareren. Er mogen geen 
concessies worden gedaan als het gaat om de veiligheid van onze kinderen en 
jongeren. 
 
In de bijlage stuur ik ook foto's mee. 
 
Ik hoop dat u dit onderwerp spoedig ter sprake wilt brengen in de raadsvergadering. 
 
Hoogachtend 
 
vice-voorzitter MR OBS de Gouwzee 

 
 

 


